



شركة فنادق الخليج عمان المحدودة س.أ.ع.ج.

GULF HOTELS (OMAN) COMPANY LIMITED (S.A.O.G.)

C.R. No. MQ 1059459

سجل تجاري : م ق ١٠٥٩٤٥٩

Date: 31.08.2025

Muscat Stock Exchange
Sultanate of Oman

Update on Hotel renovation project

This is in continuation of earlier disclosures made by Gulf Hotels (Oman) Company Ltd. SAOG to Muscat Stock Exchange on 23rd February 2025 on closure of Hotel Crowne Plaza – Muscat, Qurum for rooms renovation project for 3 months from June to August 2025.

We are would like to inform you that the rooms renovation project of Hotel Crowne Plaza – Muscat, Qurum is now substantially complete. The hotel will commence operations on 1st September 2025 with approximately 120 renovated rooms, All Day Dining restaurant and other F&B facilities.

The remaining 80 rooms, where the renovation work is on-going, is anticipated to become operational by 30th September 2025.

التاريخ : 31 أغسطس 2025

بورصة مسقط
سلطنة عمان

الموضوع: تحديث بشأن مشروع تجديد الفندق

بالإشارة إلى الإفصاح السابق الصادر عن شركة فنادق الخليج (عمان) المحدودة ش.م.ع. بتاريخ 23 فبراير 2025 بشأن الإغلاق المؤقت لفندق كراون بلازا – مسقط، القرم، لتنفيذ مشروع تجديد الغرف لمدة الثلاثة أشهر من يونيو إلى أغسطس 2025.

نود إفادتكم بأن مشروع تجديد غرف فندق كراون بلازا – مسقط، القرم قد تم إنجازه بشكل كبير. وسيستأنف الفندق عملياته اعتباراً من 1 سبتمبر 2025، مع توفر حوالي 120 غرفة مجددة، بالإضافة إلى مطعم يقدم الطعام طوال اليوم، ومرافق أخرى خاصة بالأطعمة والمشروبات.

أما بالنسبة إلى الـ 80 غرفة المتبقية، فما تزال أعمال التجديد جارية، ومن المتوقع أن تدخل حيز التشغيل بحلول 30 سبتمبر 2025.



يوجيش ماليا
ضابط الإفصاح الشركة و سكرتير مجلس الإدارة